
Dag Arjen,

Tijdens forum Ruimte zal ik t.a.v. de Lange Linschoten de volgende twee vragen stellen aan de 
wethouder. Wil je ze alvast doorgeleiden ?

1. Vraag m.b.t. de asfaltverhardingen Lange Linschoten:

In de Raad van 6 juli is door wethouder Vermeij als volgt geantwoord op de door het CDA gestelde 
vraag wanneer correctief onderhoud wordt uitgevoerd aan de asfaltering van de Noord- en Zuid 
Linschoterzandweg:

Wethouder Vermeij: Eind 2016 zijn inspecties uitgevoerd in het kader van het 
wegenbeheerplan. 
Dat geeft een goed beeld van de toestand van de Noord- en Zuid-Linschoterzandweg. Er 
zullen 
reparaties uitgevoerd worden door de vakken daar waar nodig uit te frezen, een kunststof 
inlay aan te brengen en daarna opnieuw te asfalteren. Wanneer dat wordt uitgevoerd hangt 
van de capaciteit 
van de aannemer af. 
De heer De Bruijn pleit voor spoed, vanwege de gevaarlijke situaties. 
De wethouder erkent dat. Er wordt aan gewerkt en het hangt af van de aannemer die het 
werk gaat doen. 

Tot op heden zijn er op geen enkele wijze asfalteringswerkzaamheden uitgevoerd terwijl de weg met 
de dag slechter wordt.
Vraag: Wat is de stand van zaken mede gelet op hetgeen door wethouder Vermeij op 6 juli is gemeld.

2. Vraag m.b.t. de Eigendomsverhoudingen Lange Linschoten:
Is inmiddels door het kadaster vastgesteld van wie de bermen zijn en op wiens grondgebied de 
bomen (met name knotwilgen) staan?
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